

国际企业可持续发展广东论坛： “企业对粤港澳大湾区及海上丝绸之路沿线可持续发展的带动作用”

International Sustainability Conference in Guangdong :
Businesses' role in driving sustainable development of
the Greater Bay Area and along the Maritime Silk Road

7 Nov 2019 (Thursday)
China Resources Tower, Shenzhen

2019年11月7日(星期四)
深圳市中国华润大厦

14:00-15:15 A. 负责任消费和生产 Responsible Consumption and Production

联合国预计，在2050年，世界人口将达到98亿。按照目前发达国家的消费水平，全球将不可避免地面临巨大量级的自然资源开采以及生态环境破坏。一系列风险例如运营成本上升、供应链瓦解、未来更大的经济、环境和社会成本，也为诸如粤港澳大湾区的经济引擎创造了巨大的机遇。可持续发展目标 12 鼓励企业向可持续消费和生产模式过渡，以提高资源管理和帮助创造循环链。该环节中，嘉宾们将分享他们的商业模式如何解决重要的环境挑战、减少因经济增长带来的未来成本增长、探索新市场和商业机遇，同时在长期发展中强化经济竞争力，并实践可持续发展目标 12。

相关可持续发展目标



The UN has estimated that by 2050, the world's population will reach 9.8 billion. If consumption continues at current developed country rates, the inevitable result will be a rapid magnitude of global extraction of natural resources and damage of ecosystems. The risks of higher operational costs, supply chain disruption and greater future economic, environmental and social costs also create immense opportunities for an economic powerhouse like the Greater Bay Area. SDG 12 encourages businesses to transition to sustainable consumption and production patterns, which could improve resource management and support the creation of circular loops. In this session, panellists will share how SDG 12 has been successfully operationalised through their business agenda in tackling significant environmental challenges, reducing future costs brought by the rapid economic growth, tapping into new markets and business opportunities while strengthening economic competitiveness in the long run.

SDG relevance:



Speakers:

1. **Mr Lijian Zhao**, China Country Manager, Carbon Trust
2. **Ms Karen Cao**, Sustainability Lead China, DSM China Limited
3. **Mr Joakim Cimmerbeck**, Owner, eicó

Session Chair: Mr Chee Keong Lai, Partner, Environmental Resources Management (ERM)